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  PROTOKÓŁ  Nr XVIII/ 2008  
 

z przebiegu XVIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w  Zbąszynku 
odbytej w dniu 28 lutego 2008 roku 

w sali konferencyjnej Urz ędu Miejskiego w Zb ąszynku  
 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  powitał radnych, Zastępcę Burmistrza Ewę Omelczuk, p.o. 
Sekretarza Barbarę Stasik oraz pozostałych przybyłych  i  otworzył obrady XVIII sesji Rady Miejskiej w 
Zbąszynku o godz. 13.00. Jednocześnie stwierdził, Ŝe na sali obecnych jest 14 radnych, co wobec 
ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych decyzji /listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego 
protokołu/.  
 
Nieobecni usprawiedliwieni: 
Andrzej Budych 
 
Rada Miejska minutą ciszy uczciła pamięć zmarłego męŜa Pani sołtys z Chlastawy oraz 
Antoniego Worobiec, autora ksiąŜek o Zbąszynku, kierownika Szkoły Podstawowej w 
Zbąszynku, mianowanego w 1946r. 
 
 
Do pkt. 2.  
 

Wybór Sekretarza obrad 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosił 
kandydaturę radnego Ryszarda Dembniaka (wyraził zgodę) i zarządził głosowanie. 
- za pełnieniem przez radnego Ryszarda Dembniaka fu nkcji Sekretarza obrad 
dzisiejszej sesji Rady - głosowało 14 radnych. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe Sekretarzem obrad 
dzisiejszej sesji Rady został radny Ryszard Dembnia k. 
 
Do pkt.3.  

Przyjęcie porz ądku obrad 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił planowany porządek obrad.  
 
P o r z ą d e k   o b r a d :  
1. Otwarcie sesji 
2. Wybór Sekretarza obrad 
3. Przyjęcie porządku obrad 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6. Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 
7. Interpelacje i zapytania 
8. Pakiet organizacyjno-finansowy z działalności OKSiR, w tym: 
                a/ Sprawozdanie finansowo-rzeczowe z działalności OKSiR za 2007 rok 

b/ Status organizacyjno- prawny OKSiR oraz wskaźniki oceny działalności statutowej na 
2008 rok.  

                c/  Szczegółowy plan zamierzeń artystyczno-gospodarczych OKSiR na 2008 rok 
9.   Polityka społeczna w zakresie działalności OPS, w tym:  

a/  Sprawozdanie z działalności finansowo-rzeczowej OPS za rok 2007 rok 
b/   Stan organizacyjny, wskaźniki oceny i zamierzenia OPS na 2008 rok 

10.  Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych za 2007 rok 
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11. Raport Burmistrza z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2007 
rok 

12.  Podjęcie uchwał 
a/   w sprawie przyjęcia Aneksu do Strategii Rozwoju Gminy Zbąszynek do 2010 roku 
b/   w sprawie regulaminu Ośrodka Sportowo - Rekreacyjnego im. Bogdana Niemca w Zbąszynku 

połoŜonego przy ul. Sportowej 2. 
c/    w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w oświatowych 

jednostkach  organizacyjnych prowadzonych przez Gminę Zbąszynek 

d/    w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla pedagogów 
szkolnych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Zbąszynek 

e/  zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad obrotu nieruchomościami stanowiącymi 
własność Gminy Zbąszynek 

f/    w sprawie oddania nieruchomości stanowiącej mienie gminy w wieczyste uŜytkowanie 
g/   w sprawie przystąpienia Gminy Zbąszynek do Polskiego Projektu 400 Miast                            
h/   w sprawie nadania nazwy ulicom w Zbąszynku 

i/   w sprawie wyraŜenia zgody na przystąpienie przez Gminę Zbąszynek do przedsięwzięcia                         
pt. „E-urząd szansą rozwoju województwa lubuskiego”  

13. Odpowiedzi na interpelacje 
14. Oświadczenia i wolne wnioski 
15. Zakończenie obrad 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk  zaproponowała następujące zmiany do porządku 
obrad: 
- wprowadzenie w pkt. 12 „j” projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Zbąszynek oraz 
przyległych wsi Kosieczyn i Chlastawa w obrębie wsi Chlastawa, w proponowanej uchwale 
zmianie uległa lokalizacja budynku, z uwagi na sprzeciw konserwatora zabytków co do 
poprzedniej lokalizacji. 

- wprowadzenie w pkt. 12 „k” projektu uchwały zmieniającej uchwalę w sprawie określenia 
warunków udzielenia pomocy de minimis na utworzone nowe miejsca pracy związane z 
nową inwestycją w zakresie zwolnień z podatku od nieruchomości w Gminie Zbąszynek, 
uwzględniająca zmiany po wskazaniach Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

  
- za wprowadzeniem powy Ŝszych zmian do porz ądku obrad głosowano jednogło śnie.  

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur   zapytał czy są inne propozycje do porządku obrad. Ze 
względu na brak innych propozycji zarządził głosowanie. W wyniku głosowania przyjęto 
jednogłośnie następujący porządek obrad: 
 
P o r z ą d e k   o b r a d :  

1. Otwarcie sesji 
2. Wybór Sekretarza obrad 
3. Przyjęcie porządku obrad 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6. Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 
7. Interpelacje i zapytania 
8. Pakiet organizacyjno-finansowy z działalności OKSiR, w tym: 

                a/ Sprawozdanie finansowo-rzeczowe z działalności OKSiR za 2007 rok 
b/ Status organizacyjno- prawny OKSiR oraz wskaźniki oceny działalności statutowej na 

2008 rok.  
                c/  Szczegółowy plan zamierzeń artystyczno-gospodarczych OKSiR na 2008 rok 
     9.   Polityka społeczna w zakresie działalności OPS, w tym:  

a/  Sprawozdanie z działalności finansowo-rzeczowej OPS za rok 2007 rok 
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b/   Stan organizacyjny, wskaźniki oceny i zamierzenia OPS na 2008 rok 
10.  Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za 2007 rok 
11. Raport Burmistrza z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2007 

rok 

12.  Podjęcie uchwał 
a/   w sprawie przyjęcia Aneksu do Strategii Rozwoju Gminy Zbąszynek do 2010 roku 
b/   w sprawie regulaminu Ośrodka Sportowo - Rekreacyjnego im. Bogdana Niemca w Zbąszynku 

połoŜonego przy ul. Sportowej 2. 
c/    w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w oświatowych 

jednostkach  organizacyjnych prowadzonych przez Gminę Zbąszynek 

d/  w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla pedagogów 
szkolnych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Zbąszynek 

e/ zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad obrotu nieruchomościami stanowiącymi 
własność Gminy Zbąszynek 

f/    w sprawie oddania nieruchomości stanowiącej mienie gminy w wieczyste uŜytkowanie 
g/   w sprawie przystąpienia Gminy Zbąszynek do Polskiego Projektu 400 Miast                            
h/   w sprawie nadania nazwy ulicom w Zbąszynku 

i/   w sprawie wyraŜenia zgody na przystąpienie przez Gminę Zbąszynek do przedsięwzięcia                         
pt. „E-urząd szansą rozwoju województwa lubuskiego”  

j/   w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Zbąszynek oraz przyległych wsi Kosieczyn i Chlastawa w obrębie wsi 
Chlastawa 

k/  zmieniającej uchwalę w sprawie określenia warunków udzielenia pomocy de minimis na 
utworzone nowe miejsca pracy związane z nową inwestycją w zakresie zwolnień z podatku od 
nieruchomości w Gminie Zbąszynek 

13. Odpowiedzi na interpelacje 
14. Oświadczenia i wolne wnioski 
15. Zakończenie obrad 
 
 
Do pkt 4.  

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
 
Przewodnicz ący Rady  Jan Mazur poinformował radnych, Ŝe protokół przez czas trwania 
sesji będzie wyłoŜony do wglądu i jeŜeli nie będzie uwag zostanie przyjęty w pkt.14 porządku 
obrad. 
 
Do pkt. 5  
 

Informacja Przewodnicz ącego Rady o działaniach w okresie mi ędzysesyjnym 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym  /sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 
  

 
Do pkt.6  

Informacja z działalno ści Burmistrza w okresie mi ędzysesyjnym 
 

Z uwagi na nieobecność Burmistrza Jana Mazurka podczas sesji informację z działalności 
Burmistrza w okresie międzysesyjnym przedstawiła Zastępca Burmistrza Ewa Omleczuk 
/informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.  
Zastępca Burmistrza poinformowała równieŜ, Ŝe w uzupełnieniu do przedstawianego 
sprawozdania z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym dołączona została 
informacja z działalności referatów Urzędu Miejskiego w okresie międzysesyjnym /informacja 
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z działalności referatów UM w okresie od 25 stycznia 2008 r. do 27 lutego 2008 r. - stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 
 
W wyniku braku zapytań do powyŜszego sprawozdania Przewodniczący Rady przeszedł do 
kolejnego punktu obrad. 
 
Do pkt.7  
 

Interpelacje i zapytania 
 

Zgłoszono nast ępujące interpelacje i zapytania: 
Radny Krzysztof Krzywak zgłosił: 

1. odnośnie regulaminu wynagradzania nauczycieli, zapytał jak wygląda sytuacja i 
informacja do dyrektorów szkół odnośnie podwyŜek płac dla obsługi i administracji, 
czy został przesłany jakiś sygnał do dyrektorów placówek. Ponadto wyraził swoje 
stanowisko, Ŝe podwyŜkę taką naleŜałoby uwzględnić.  

2. zwrócił się z prośbą o przygotowanie pisemnej informacji w temacie wniosków do 
funduszów unijnych zawierającą ilość fizycznie przesłanych wniosków, nazwę 
projektu, jaki koszt projektu oraz udział gminy w projekcie. 

3. zwrócił się z zapytaniem, jakie narzędzia są stosowane w Urzędzie Miejskim podczas 
wydania błędnej decyzji przez urzędnika, w wyniku której obywatel został naraŜony 
na przykry stres psychiczny? 

4. zwrócił się z zapytaniem jak urzędnicy zaspokajają potrzeby socjalne, czy jest jakiś 
pokój socjalny do spoŜywania posiłków, lub czy jest planowany, czy teŜ spoŜywanie 
posiłków odbywa się w ramach pracy? 

 
 
 

Do pkt.8  
 
 

Pakiet organizacyjno-finansowy z działalno ści OKSiR 
 

Kierownik OKSiR Jerzy Skrzypczak  przedstawił najwaŜniejsze zadania remontowe 
wykonane w 2007 roku oraz sprawozdanie z przeprowadzonych imprez kulturalnych i 
sportowych, które odbyły się w 2007 roku. Ponadto wymienił kółka działające w strukturze 
OKSiR oraz przedstawił zamierzenia na 2008 rok w zakresie przeprowadzenia imprez i 
remontów. Sprawozdanie finansowe z działalności OKSiR w 2007 roku zostało szczegółowo 
przedstawione na posiedzeniach Komisji Stałych/sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do 
niniejszego protokołu/. 

Radny Sylwester Budych  zauwaŜył, Ŝe dochody nie równają się wydatkom, w związku z 
czym zwrócił się z zapytaniem czym została sfinansowana nadwyŜka między wydatkami a 
dochodami? 

W odpowiedzi Kierownik OKSiR poinformował, Ŝe na dzień 31.12.2007r. otrzymano ostatnią 
dotację w kwocie 90 tys zł, z której pokryto powstałą nadwyŜkę. 

Radny Krzysztof Krzywak  zauwaŜył, Ŝe w planie działania OKSiR na 2008 rok zauwaŜyć 
moŜna bardzo duŜo ciekawych rozwiązań. Radny był zdania, Ŝe mieszkańcy gminy powinni 
podpowiadać Kierownikowi, które ciekawe imprezy naleŜałoby kontynuować i promować, a 
których zrezygnować. Ponadto zwrócił uwagę, Ŝe naleŜałoby opracować wskaźniki oceny. 

Rada Miejska przyj ęła przedstawion ą informacj ę. 
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Do pkt. 9  
 

Polityka społeczna w zakresie działalno ści OPS 
 
Kierownik OPS Danuta Kłos  przypomniała najistotniejsze kwestie wynikające ze 
sprawozdania opisowego z merytorycznej działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Zbąszynku w 2007 roku przedstawionego na posiedzeniach Komisji Stałych.  
/Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/.  
 
Ponadto Kierownik OPS przedstawiła zamierzenia działalności Ośrodka na rok 2008. 
Kierownik OPS zasygnalizowała równieŜ problem coraz mniejszej liczby dzieci 
korzystających z posiłków w szkołach. Poinformowała, Ŝe obecnie wraz z Dyrektorami szkół  
szuka rozwiązań. Ponadto Kierownik OPS poinformowała, Ŝe Ośrodek pomocy Społecznej w 
2007 poza statutowymi zadaniami zajął się równieŜ takimi zadaniami jak: m.in. włączenie się 
pomoc przy identyfikacji osoby zmarłej, pomoc w uzyskaniu przez osobę stopnia 
niepełnosprawności, pomoc w pisaniu wniosków o ubezwłasnowolnienie.  
 
Radny Krzysztof Krzywak  przypomniał, Ŝe Komisja Gospodarki i BudŜetu bardzo wysoko 
oceniła działalność OPS. 
Ponadto radny Krzysztof Krzywak podkreślił, by w przygotowaniach nad opracowaniem 
strategii rozwiązywania problemów społecznych wziąć pod uwagę takie kwestie jak: 

- brak mieszkań socjalnych w gminie, 
- potrzebę edukacji oświatowo-kulturalnej w dziedzinie rozwiązywania problemów 

społecznych, poprzez wspieranie wszelkich inicjatyw osób w przedziale wiekowym 
ponad 50 lat, oraz skierowanych do osób starszych, niedołęŜnych i chorych. 

 
Radny Wojciech Półtorak  zwrócił się z zapytaniem ile środków pozyskano na działalność 
OPS z Europejskiego Funduszu Społecznego? 
W odpowiedzi Kierownik OPS Danuta Kłos poinformowała, Ŝe w br nie pozyskiwano środków 
z EFS. Środki zewnętrzne pozyskano od Wojewody na doŜywianie dzieci w czasie akcji 
letniej w kwocie 2500 zł. OPS zajął się przygotowaniem projektu w imieniu stowarzyszenia 
działającego przy naszej parafii. W poruszonym temacie Kierownik OPS Danuta Kłos  
zasygnalizowała o zamiarze wystąpienia z projektem do Europejskiego Funduszu 
Społecznego, będzie to projekt systemowy. Celem projektu będzie zaktywizowanie osób 
korzystających z pomocy społecznej, długo pozostających, bez pracy do wejścia na rynek 
pracy. Projekt przeznaczony będzie dla osób niepełnosprawnych; dla tych, którzy opuścili 
zakład karny, dla osób po leczeniu odwykowym, ale korzystających z pomocy społecznej. 
Kierownik poinformowała, Ŝe wstępnie, po rozeznaniu, kwalifikuje się 10 osób. Ponadto 
podkreśliła, ze kadra OPS-u posiada określone kwalifikacje, pracownicy mają dobrze 
obeznane środowisko, rozwijają się i podnoszą swoje kwalifikacje.  
 
 
Do pkt. 10  
 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profila ktyki i Rozwi ązywania 
Problemów Alkoholowych za 2007 rok 

 
Przewodnicz ący GKPiRPA Mariola Szukalska przedstawiła sprawozdanie z realizacji 
Gminnego  Programu  Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2007 r. 
/sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/. 
 
Radny Krzysztof Krzywak zaproponował, by wykreślić ze sprawozdania zapis „Ŝe jeden 
statystyczny obywatel gminy zakupił alkohol za 575,14 zł”, poniewaŜ jest to dokument 
oficjalny, a zapis, wg radnego, jest zapisem nieuprawnionym. 
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W odniesieniu do tematu poruszonego przez radnego Krzysztofa Krzywaka Przewodniczący 
Rady Jan Mazur poinformował, Ŝe pojęcie „statystyczny” nie obciąŜa naszej gminy 
Radny Krzysztof Krzywak  podtrzymał swój wniosek o wykreślenie zapisu. 
Przewodnicz ący GKPiRPA Mariola Szukalska  przychyliła się do uwagi radnego Krzysztofa 
Krzywaka. 
Rada Miejska jednogło śnie wnioskowała o wykre ślenie powy Ŝszego zapisu ze 
sprawozdania.  
Radny Sylwester Budych  przypomniał o uwadze zgłoszonej podczas posiedzenia Komisji, 
by na przyszłość nie przeznaczać środków z Programu na zakup opon do karetki 
 
Do pkt.11  

Raport Burmistrza z realizacji Gminnego Programu Pr zeciwdziałania Narkomanii  
za 2007 rok  

 
Przewodnicz ący GKPiRPA Mariola Szukalska przedstawiła raport Burmistrza Zbąszynka z 
realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2007 /raport stanowi 
załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/. 
 
Radny Krzysztof Krzywak zwrócił uwagę, Ŝe w następnym raporcie warto byłoby odnieść 
się do celów załoŜonych w raporcie i pokazać jak te cele są realizowane. 
Rada Miejska przyj ęła przedstawiony raport. 
 
Do pkt. 12  

Podjęcie uchwał 
a/. 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk omówiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Aneksu 
do Strategii Rozwoju Gminy Zbąszynek do 2010 roku, informując, Ŝe Aneks był omawiany na 
posiedzeniach Komisji a wnioski Komisji zostały w nim uwzględnione. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  dodał, Ŝe półrocze zostało poświęcone pracom nad 
wprowadzeniem Aneksu, po czym złoŜył podziękowania radnemu Krzysztofowi Krzywakowi 
za wniesienie duŜego wkładu w pracę nad Aneksem.  
Rada Miejska w obecności 14 radnych – 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XVIII/3/2008 w 
sprawie przyjęcia Aneksu do Strategii Rozwoju Gminy Zbąszynek do 2010 roku. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XVIII/3/2008 w sprawie przyj ęcia Aneksu do Strategii Rozwoju Gminy Zb ąszynek do 
2010 roku została podj ęta  jednogło śnie /uchwała stanowi załącznik nr 10  do niniejszego 
protokołu/. 
 
b/. 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk omówiła projekt uchwały w sprawie  regulaminu 
Ośrodka Sportowo - Rekreacyjnego im. Bogdana Niemca w Zbąszynku połoŜonego przy ul. 
Sportowej 2, informując, Ŝe do zapisów w regulaminie odniosła się takŜe Komisja 
Regulaminowa.  
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
pytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych – 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XVIII/4/2008 w 
sprawie  regulaminu Ośrodka Sportowo - Rekreacyjnego im. Bogdana Niemca w Zbąszynku 
połoŜonego przy ul. Sportowej 2. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XVIII/4/2008 w sprawie  regulaminu O środka Sportowo - Rekreacyjnego im. Bogdana 
Niemca w Zb ąszynku poło Ŝonego przy ul. Sportowej 2 została podj ęta  jednogło śnie 
/uchwała stanowi załącznik nr 11  do niniejszego protokołu/. 
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c/  
 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk omówiła projekt uchwały w sprawie  regulaminu 
wynagradzania nauczycieli na 2008 r.  
Radny Krzysztof Krzywak wyraził swoje stanowisko, Ŝe jest przeciwny uchwale akcentując, 
Ŝe przedstawiona propozycja nie docenia pracy dyrektorów szkół i nie zauwaŜa ich funkcji, 
którzy stoją przed duŜymi wyzwaniami i warto byłoby ich zachęcić dodatkami. Ponadto był 
zdania, Ŝe potrzeba w tym temacie bardziej odwaŜnych posunięć w celu doprowadzenia do 
większej reorganizacji w zakresie funkcjonalności szkół, stąd zauwaŜył takŜe potrzebę 
profesjonalnego popracowania nad dokumentem. Zdaniem radnego Krzysztofa Krzywaka 
przedstawiony regulamin nie posiada jasno sprecyzowanych narzędzi oceny, brakuje w nim 
kreatywności, nie niesie konkretnych rozwiązań i nie przynosi menadŜerskiej funkcji 
dyrektora. Podsumowując, zauwaŜył, Ŝe niektóre gminy znalazły inne odwaŜniejsze 
rozwiązania, więc kolejny rok powinien sprzyjać zmianie filozofii układu takiego regulaminu. 
Radny Sylwester Budych  zwrócił się z zapytaniem, czy wprowadzenie regulaminu 
skutkować będzie zmianami w budŜecie gminy? 
W odpowiedzi Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk poinformowała, Ŝe zarówno płace 
podstawowe jak i dodatki skutkują zmianami w budŜecie, gdyŜ kwota bazowa przyjęta do 
planu budŜetu była znacznie mniejsza od tej, którą przyjął rząd. 
W związku z powyŜszym w marcu pojawi się odniesienie do powyŜszego tematu w postaci 
projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy, poniewaŜ mimo, tego Ŝe kwota 
subwencji oświatowej wzrosła o ok. 75 000zł, skutki podwyŜek przyjętych przez rząd są 
znacznie większe. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
pytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych – 9 głosami „za”, 1 głosem „przeciw” i 4 głosami 
wstrzymującymi podjęła uchwałę Nr XVIII/5/2008 w sprawie  regulaminu wynagradzania 
nauczycieli na 2008 r.  
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XVIII/5/2008 w sprawie   regulaminu wynagradzania nauczycieli na 2008 r.  
została podj ęta  przy 9 głosach „za”, 1 głosie „przeciw” i 4 gło sach wstrzymuj ących 
/uchwała stanowi załącznik nr 12  do niniejszego protokołu/. 
 
d/ 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk omówiła projekt uchwały w sprawie określenia 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla pedagogów szkolnych w 
placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Zbąszynek. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
pytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych – 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XVIII/6/2008 w 
sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla pedagogów 
szkolnych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Zbąszynek. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XVIII/6/2008 w sprawie okre ślenia tygodniowego obowi ązkowego wymiaru godzin 
zajęć dla pedagogów szkolnych w placówkach o światowych prowadzonych przez 
Gminę Zbąszynek została podj ęta  jednogło śnie /uchwała stanowi załącznik nr 13  do 
niniejszego protokołu/. 
e/ 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk omówiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 
sprawie określenia zasad obrotu nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy 
Zbąszynek. 
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Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
pytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych – 13 głosami „za” i 1 głosem wstrzymującym podjęła 
uchwałę Nr XVIII/7/2008 zmieniającą uchwałę w sprawie określenia zasad obrotu 
nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Zbąszynek. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XVIII/7/2008 zmieniaj ąca uchwał ę w sprawie okre ślenia zasad obrotu 
nieruchomo ściami stanowi ącymi własno ść Gminy Zb ąszynek została  

 podj ęta  przy 13 głosach „za” i 1 głosie wstrzymuj ącym /uchwała stanowi załącznik nr 
14  do niniejszego protokołu/. 
 
f/ 
 

Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk omówiła projekt uchwały w sprawie oddania 
nieruchomości  stanowiącej  mienie gminy w wieczyste uŜytkowanie.   

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
pytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych – 13 głosami „za” i 1 głosem wstrzymującym podjęła 
uchwałę Nr XVIII/8/2008 w sprawie oddania nieruchomości  stanowiącej  mienie gminy w 
wieczyste uŜytkowanie.   
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XVIII/8/2008 w sprawie oddania nieruchomo ści  stanowi ącej  mienie gminy w 
wieczyste u Ŝytkowanie została  podj ęta  przy 13 głosach „za” i 1 głosie 
wstrzymuj ącym /uchwała stanowi załącznik nr 15  do niniejszego protokołu/. 
 
g/ 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk omówiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia 
Gminy Zbąszynek do Polskiego Projektu 400 Miast.    
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
pytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych – 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XVIII/9/2008 w 
sprawie przystąpienia Gminy Zbąszynek do Polskiego Projektu 400 Miast.    
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XVIII/9/2008 w sprawie przyst ąpienia Gminy Zb ąszynek do Polskiego Projektu 400 
Miast została podj ęta  jednogło śnie /uchwała stanowi załącznik nr 16  do niniejszego 
protokołu/. 
 
h/  
 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk omówiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 
ulicom w Zbąszynku. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił dalej idącą koncepcję nazewnictwa ulic w 
Zbąszynku w obrębie nazywanych ulic, przyjętą podczas posiedzenia Komisji 
Regulaminowej.   
Następnie Przewodniczący Rady przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
pytania do przedstawionego projektu uchwały. 
Radna Halina Taczała  w kwestii formalnej zapytała, czy nazwa „Zaułek Kościelny” jest 
poprawna? 
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Radny Dariusz Drosik  odniósł się pozytywnie do poprawności zapisu nazwy ulicy. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych – 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XVIII/10/2008 w 
sprawie nadania nazwy ulicom w Zbąszynku. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XVIII/10/2008 w sprawie nadania nazwy ulicom w Zb ąszynku podj ęta  jednogło śnie 
/uchwała stanowi załącznik nr 17  do niniejszego protokołu/. 
 
i/ 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk omówiła projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody 
na przystąpienie przez Gminę Zbąszynek do przedsięwzięcia pt. „E-urząd szansą rozwoju 
województwa lubuskiego”  

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
pytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych – 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XVIII/11/2008 w 
sprawie wyraŜenia zgody na przystąpienie przez Gminę Zbąszynek do przedsięwzięcia pt. 
„E-urząd szansą rozwoju województwa lubuskiego”. 

W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XVIII/11/2008 w sprawie wyra Ŝenia zgody na przyst ąpienie przez Gmin ę Zbąszynek do 
przedsi ęwzięcia pt. „E-urz ąd szans ą rozwoju województwa lubuskiego” została 
podj ęta  jednogło śnie  /uchwała stanowi załącznik nr 18  do niniejszego protokołu/. 

 
j/ 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk omówiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 
Zbąszynek oraz przyległych wsi Kosieczyn i Chlastawa w obrębie wsi Chlastawa. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych – 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XVIII/12/2008 w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Zbąszynek oraz przyległych wsi Kosieczyn i Chlastawa w obrębie wsi 
Chlastawa. 

W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XVIII/12/2008 w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Zb ąszynek oraz przyległych wsi Kosieczyn 
i Chlastawa w obr ębie wsi Chlastawa. została podj ęta  jednogło śnie /uchwała stanowi 
załącznik nr 19  do niniejszego protokołu/. 

 
k/ 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk omówiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 
sprawie określenia warunków udzielenia pomocy de minimis na utworzone nowe miejsca 
pracy związane z nową inwestycją w zakresie zwolnień z podatku od nieruchomości w 
Gminie Zbąszynek. Ponadto przedstawiła zalecenia RIO po posiedzeniu Kolegium w sprawie 
podjętej uchwały w styczniu br dot. pomocy de minimis.  
Rada Miejska w obecności 14 radnych – 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XVIII/13/2008 
zmieniającą uchwałę w sprawie określenia warunków udzielenia pomocy de minimis na 
utworzone nowe miejsca pracy związane z nową inwestycją w zakresie zwolnień z podatku 
od nieruchomości w Gminie Zbąszynek. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XVIII/13/2008 zmieniaj ąca uchwał ę w sprawie okre ślenia warunków udzielenia pomocy 
de minimis na utworzone nowe miejsca pracy zwi ązane z now ą inwestycj ą w zakresie 
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zwolnie ń z podatku od nieruchomo ści w Gminie Zb ąszynek została podj ęta  
jednogło śnie  /uchwała stanowi załącznik nr 20  do niniejszego protokołu/. 
 
Do pkt.13  

Odpowiedzi na interpelacje 
 
 

W odniesieniu do wniosku radnego Radny Sylwester Bu dych  zgłoszonego podczas 
styczniowej sesji odnośnie analizy pracy poprzedniego i obecnego geodety, radny Sylwester 
Budych uściślił swój wniosek: czy obecny geodeta pracuje teraz legalnie na terenie naszej 
gminy? Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk poinformowała, Ŝe zawarta umowa w paragrafie 
2 określa terminy zakończenia zleconych zadań od dnia otrzymania zlecenia (np. wykonanie 
podziału działki w terminie do 3 miesięcy od dnia otrzymania zlecenia, okazanie granic, 
wykonanie nowej mapy sytuacyjno-wysokościowej w terminie do 2 miesięcy, pozostałe 
usługi objęte przetargiem w terminie do 1 miesiąca od dnia otrzymania zlecenia). 
Uwzględniając powyŜsze pomimo, Ŝe umowa obowiązywała do dnia 31.12.2007r. aktualnie 
geodeta kończy prace zlecone do wykonania w miesiącu grudniu.  
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  na prośbę radnego Wojciecha Półtoraka odczytał 
zgłoszone interpelacje i wnioski podczas ostatniej sesji, zgodnie z protokołem. 
 
W odniesieniu do wniosku radnego Radny Sylwester Bu dych  zgłoszonego podczas 
styczniowej sesji Zastępca Burmistrza przedstawiła informację z przeprowadzonej kontroli i 
rekontroli w zakresie przestrzegania regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
gminy /informacja stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/. 
 
Odnośnie zapyta ń i interpelacji zgłoszonych przez radnego Krzysztof a Krzywaka: 

- odnośnie regulaminu wynagradzania nauczycieli, zapytał jak wygląda sytuacja i 
informacja odnośnie podwyŜek płac dla obsługi i administracji, czy został przesłany 
jakiś sygnał do dyrektorów placówek, Zastępca Burmistrza zobowiązała się 
dostarczyć odpowiedź w formie pisemnej. Radny Krzysztof Krzywak zgłosił, by do tej 
odpowiedzi dołączyć informację dot. wskaźnika podwyŜek w Urzędzie, bez 
kierownictwa.  

- odnośnie zapytania o narzędzia są stosowane podczas wydania błędnej decyzji na 
piśmie przez urzędnika względem obywatela, Zastępca Burmistrza poinformowała, Ŝe 
w Urzędzie Miejskim prowadzony jest rejestr skarg i wniosków, jeŜeli doszłoby do 
wydania błędnej decyzji i obywatel złoŜy skargę to urzędnik jest zobowiązany napisać 
wyjaśnienia, natomiast kary za takie postępowania wynikają z kodeksu pracy. 

- odnośnie zapytania: jak urzędnicy zaspokajają potrzeby socjalne p.o. Sekretarz 
Barbara Stasik poinformowała, Ŝe w Urzędzie nie ma typowego pokoju socjalnego, 
nie ma teŜ Ŝadnego kiosku funkcjonującego na terenie Urzędu, przy sekretariacie jest 
tylko takie minimum tj. lodówka, mikrofalówka, z których moŜna skorzystać. Pozostałe 
sprawy, jak poinformowała p.o. Sekretarz, są regulowane zgodnie z regulaminem 
pracy. Ponadto zwróciła uwagę, Ŝe w Urzędzie brakuje pomieszczeń na tego typu 
pokój socjalny. 

 
Do pkt.14  

Oświadczenia i wolne wnioski 
 
Radny Krzysztof Krzywak odczytał swoje oświadczenie, będące odniesieniem się do uwag 
radnego Wojciecha Półtoraka zgłoszonych podczas styczniowej sesji do sprawozdania z 
działalności Komisji Rewizyjnej za 2007 rok /oświadczenie radnego Krzysztofa Krzywaka 
stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu/. 
Radny Wojciech Półtorak  wyraził chęć otrzymania tego oświadczenia, dodając, Ŝe po 
przeanalizowaniu filmu z ostatniej sesji wiele słów zostało przeinaczonych w protokole i nie 
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było w ogóle słowa ”zatuszowanie”. Radny Wojciech Półtorak poinformował, Ŝe odniesie się 
do tego na piśmie. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur   wyraził zgodę na przekazanie oświadczenia radnemu 
Wojciechowi Półtorakowi.  
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  poinformował o obowiązku złoŜenia przez radnych 
oświadczeń majątkowych, starym zwyczajem do p.o. Sekretarza, Barbary Stasik. 
Ponadto poinformował, Ŝe po stosownym przeszkoleniu pracownika obsługi Rady w zakresie 
oświadczeń majątkowych, dokumentacja z tym tematem związana zostanie przekazana do 
Biura Rady. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur zapoznał Radę z pismem od mieszkańców ul. 
Platanowej zwracających się z prośbą o wstrzymanie sprzedaŜy działek stycznych do ul. 
Platanowej z przeznaczeniem na działalność usługową. Pismo zostanie skierowane do 
rozpatrzenia na posiedzenia Komisji Stałych w marcu. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur zapoznał Radę z pismem dot. skargi Wojewody 
Lubuskiego dot. zapisu w Statucie Gminy odnoście powołania Konwentu Rady. Ponadto 
poinformował, Ŝe sprawa została juŜ przedstawiona radcy prawnemu, który odniesie się do 
tej kwestii. Ponadto poinformował, Ŝe po konsultacji z Burmistrzem i radcą prawnym w tej 
kwestii, Burmistrz jednoznacznie stwierdził, by zapis odnośnie działania Konwentu był 
wiąŜący. Przygotowanie pisemnej odpowiedzi na wyŜej wymienioną skargę zostało zlecone 
radcy prawnemu. 
 
Odnośnie inicjatywy radnego Krzysztofa Krzywaka w sprawie przyjęcia kodeksu etyki 
radnych Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  poinformował, Ŝe z treścią kodeksu został 
zapoznany radca prawny, który odniesie się w tym temacie. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur poinformował, Ŝe z uwagi na zwolnienie lekarskie 
Burmistrz nie mógł być obecny na obradach dzisiejszej sesji. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe protokół przez czas trwania sesji był 
wyłoŜony do wglądu i nie wpłynęły Ŝadne uwagi co do jego treści. Następnie zarządził 
głosowanie nad jego przyjęciem. 
- za przyj ęciem protokołu z poprzedniej sesji Rady głosowało 1 2 radnych "za” i 2 
radnych wstrzymało si ę od głosu. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe w wyniku głosowania protokół z 
poprzedniej sesji został przyj ęty przy 12 głosach „za” i 2 głosach wstrzymuj ących. 
 
Do pkt.15  

Zakończenie obrad 
 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1540 zamknął sesję. 
 
Protokołowała:                                  Sekretarz obrad:                          Przewodniczący obrad: 
 
Magdalena Tomaszewska              Ryszard Dembniak      Jan Mazur 
     
 Wyci ąg z protokołu otrzymali:  
 

1. Burmistrz  
2. Zastępca Burmistrza 
3. Skarbnik  
4. p.o. Sekretarz 
5. Przewodniczący Rady 


